

**九龍三育中學**  
**Kowloon Sam Yuk Secondary School**  
**全年學費一覽表**  
**Annual School Fee Overview**

全年學費收費 Annual School Fees						
學年 School Year	中一 S.1	中二 S.2	中三 S.3	中四 S.4	中五 S.5	中六 S.6
<b>2024-25</b>	全年 Year \$2,910 (每月\$291, 分十期收費) (\$291/Month, payable in 10 instalments)					全年 Year \$2,910 (每月\$485, 分六期收費) (\$485/Month, payable in 6 instalments)
<b>2025-26</b> (pending approval)	全年 Year \$3,060 (每月\$306, 分十期收費) (\$306/Month, payable in 10 instalments)					全年\$3,060 (每月\$510, 分六期收費) (\$510/Month, payable in 6 instalments)

備註 Remarks :

- 本校現向教育局申請 2025-26 學年各級學費調整 (有待教育局審批):  
 The school is currently applying to the Education Bureau for a school fee adjustment for the 2025-26 School Year (pending approval):  
 2025-26 學年各級全年學費由 HK\$2,910 調整至 HK\$3,060, 增幅為 5.2%  
 The annual school fee for all levels will increase from HK\$2,910 to HK\$3,060, an increase of 5.2%.
  - 另本校會提供學費減免計劃給有經濟需要的學生。  
 The school will also provide a school fee remission scheme for students in financial need.
  - 若學校沒有調整學費或上述學費未獲教育局批准, 各級學生升級後的全年學費將與原先升班前的全年學費相同。  
If the school does not adjust the school fees or if the proposed fees are not approved by the Education Bureau, the annual school fees for students promoting to the next level will remain the same as the previous year.
- 例: (1) 2024-25 學年中一級學生全年學費\$2,910, 在升級至中二級後, 2025-26 學年中二級全年學費仍為\$2,910。  
 (2) 2024-25 學年中三級學生全年學費\$2,910, 在升級至中四級後, 2025-26 學年中四級全年學費仍為\$2,910。
- e.g.: (1) The annual school fee for a S.1 student is \$2,910 in the 2024-25 School Year. After promoting to S.2, will remain annual school fee of \$2,910 in the 2025-26 School Year.  
 (2) The annual school fee for a S.3 student is \$2,910 in the 2024-25 School Year. After promoting to S.4, will remain annual school fee of \$2,910 in the 2025-26 School Year.